

BERLIN JUNE 1-4

STATE OF DESIGN | **BERLIN 2017**

BREAKING DOWN WALLS & SHAPESHIFTING FUTURE DESIGN
exhibitions | films | talks & debates | workshops & shop | berlin design night | serious fun

H.O.M.E.
Das Designmagazin für modernes Leben

W
BERLIN
DESIGN
WEEK



spring
berlin
THE DIGITAL & CREATIVE SEASON

form

VOLLGUTLAGER ALTE KINDL BRAUEREI

www.stateofdesign.berlin



PRESS RELEASE

state of DESIGN, BERLIN 2017 BERLIN DESIGN WEEK

(english version below) Die zweite Auflage des neuen, jährlichen Designfestivals thematisiert auch diesmal wieder die Zukunft des Designs, indem es Crossover zwischen den vielschichtigen Feldern der Branche wie Produktdesign, Industrialdesign, experimentellem, kritischem und Social Design schafft und so mehr als nur Schauplatz und Treffpunkt wird:

Im Zentrum steht das **ENTSCHEIDUNGLABOR** — eine Installation von Jan Körbes von **REFUNC** (Den Haag/Berlin) und **INSIDE** (Master Interior Architecture Royal Academy of Arts, Den Haag) — als Denkfabrik, begleitet von Ausstellungen, Talks, Workshops, Filmen und einer Berlin Design Night.

Nationale und internationale etablierte Designstudios und Newcomer der Designszene zeigen auf über 1200 m² ihre aktuellsten Arbeiten: **Olafur Eliassons Little Sun, Mischer'Traxler, Studio Swine, Frederik Kurzweg, Joa Herrenknecht, Thomas Schnur, 200 grs** und weitere 80 Aussteller machen Berlin ihre Aufwartung. Die Schirmherrin und Bezirksbürgermeisterin von Berlin Neukölln, Frau Dr. Franziska Giffey, wird am 02.06.2017 die Berlin Design Night eröffnen.

WANN?

Täglich vom 1.-4. Juni 2017

WO?

VOLLGUTLAGER DER ALTEN KINDL BRAUEREI

HOLT EUCH JETZT DIE TICKETS ONLINE UND SICHERT EUCH EINEN KATALOG MIT DETAILS UND HINTERGRUNDINFORMATIONEN ZU ALLEN AUSSTELLERN, FILMEN, WORKSHOPS UND MEHR

Mehr unter www.stateofdesign.berlin

state of design Borka & Klatt GbR
Lennéstraße 43
14469 Potsdam

info@stateofdesign.berlin
www.stateofdesign.berlin

STATE OF DESIGN | BERLIN 2017

state of DESIGN, BERLIN 2017

BERLIN DESIGN WEEK

The second edition of this new and yearly design festival will also this time debate future design by triggering crossovers between the rapidly growing categories in the field, such as product-, industrial-, experimental-, critical- and social design and will be much more than a meet and greet and showcase.

Central to the whole will stand a lab —**ENTSCHEIDUNGLABOR**— built by Jan Körbes from **REFUNC** (The Hague/Berlin) and **INSIDE** (Master Interior Architecture Royal Academy of Arts, The Hague) that will serve as a think tank to the festival, accompanied by exhibitions, talks, workshops, films and a Berlin Design Night.

Discover on more than 1200 sqm the latest work of national and international big players and newcomers of the designscene: **Olafur Eliassons Little Sun, Mischer'Traxler, Studio Swine, Frederik Kurzweg, Joa Herrenknecht, Thomas Schnur, 200 grs** and many more (over 80) exhibitors pay their respect to Berlin. The patron of state of DESIGN, BERLIN 2017 and District Mayor of Berlin-Neukölln, Dr. Franziska Giffey, will open the Berlin Design Night on June 2nd.

WHEN?

2017, June 1.—4., daily

WHERE?

VOLLGUTLAGER DER ALTEN KINDL BRAUEREI

BUY YOUR TICKET ONLINE NOW AND GET A FREE CATALOGUE WITH DETAILS AND BACKGROUND INFORMATION ON ALL PARTICIPANTS, FILMS, WORKSHOPS AND MORE:

More under www.stateofdesign.berlin

STATE OF DESIGN BERLIN

Directors:

Alexandra Klatt & Max Borka

www.stateofdesign.berlin

state of design Borka & Klatt GbR
Lennéstraße 43
14469 Potsdam

info@stateofdesign.berlin
www.stateofdesign.berlin